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Vážené dámy a pánové, 

nejprve bych vás chtěla ze svého místa pozdravit. Prosím omluvte mou nejistotu, vystupuji z tohoto 

místa poprvé. 

I pod mým vedením postupuje kontrolní komise tak, abychom měli přehled o hospodaření družstva 

a činnosti představenstva. 

Některý z členů komise se pravidelně účastní schůzí představenstva družstva. Přestože nemáme 

výkonné pravomoci, nemůžeme tedy hlasováním ovlivnit závěrečná rozhodnutí, můžeme však 

vznášet připomínky k jednání. 

Podle ročního plánu sledujeme postup družstva vůči dlužníkům, výši dlužných částek, závěry 

účetnictví a namátkově neohlášenými kontrolami i běžnou hotovost v pokladně. 

Mezi naše povinnosti také patří řešení stížností adresovaných kontrolní komisi. V minulém roce, 

stejně jako v předminulém, nebyla na naši adresu doručena žádná stížnost. Neumím posoudit, jestli 

to je tím, že jsou všichni členové družstva spokojeni nebo pouze nejsou o této možnosti  

informováni. Je také možné, že již rezignovali. 

Po ročním působení v kontrolní komisi, na vlastní žádost, odchází pí Burešová, bude nahrazena 

jedním z náhradníků, odhlasovaných na minulém shromáždění. Protože se jedná o čerstvou 

záležitost, není nový člen dosud stanoven. 

 

Vážené dámy a pánové, za krátkou dobu svého působení na této pozici jsem zaznamenala snahu 

vedení družstva o dobrý hospodářský výsledek a maximální spokojenost členů družstva i 

spravovaných jednotek. Vzhledem ke zprávě nezávisleho auditora a k tomu, že kontrolní komise 

také neshledala závady v hospodaření družstva, doporučujeme shromáždění delegátů schválit roční 

účetní uzávěrku. 

 

 

 

Za kontrolní komisi družstva: 

Ing. Jaroslava Císařová, předsedkyně kontrolní komise  


